
 
Muut asiat 
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Muissa asioissa keskusteltiin: 
 

1. Uusi koulurakennus 
Elina Rantanen tuo terveisiä yläkoulun oppilaskunnan hallitukselta. Oppilaskunnan hallitus on 
pohtinut, minne uusi koulukampus tullaan rakentamaan. Nuorisovaltuusto käy asiasta 
keskustelua. 
Siiri mertakorpi kertoo, että uuden koulukampuksen sijainniksi on vaihtoehtoina Veteraanitie 
tai keskusta-alue. Kaikille avoin tilaisuus pidetään 3.3. klo 16.30–18.00 Ravilinnasalissa, johon 
toivotaan myös nuorisovaltuustolta edustajia paikalle. Uuden koulukampuksen sijainti tullaan 
päättämään kunnanhallituksessa ja se esitellään kunnanvaltuustolle vielä maaliskuun lopussa. 
Nuorisovaltuusto pohtii, onko mahdollisuutta pitää vielä asiaan liittyen työpajaa. 
 

2. Lisäksi oppilaskunnan hallitus on toivonut yläkoululle pyöräkatosta, mutta tähän liittyvä 
keskustelu päätetään siirtää seuraavaan kokoukseen. 
 

3. Nuorisovaltuustolle tullaan järjestämään koulutus sekä ryhmäytys. Nuoriso-ohjaaja Piia 
Tötterström selvittää asiaa. 

 
 
   
 
 
 
  
 


